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Комсомольск-на-Амуре, 2021 



Амурский леопард 
        Жил-был Амурский леопард. У него была большая семья. Она состояла 

из двух братьев и родителей.  Когда родители ушли на охоту, три маленьких 

леопарда их потеряли. Первый леопард думал, что они уже очень скоро 

вернутся, второй, то их поймали браконьеры, а третий не о чём ни думал. Он 

просто играл со своими лапами и с хвостом. Ещё дольше ждали они 

родителей. И первый леопард решился выбежать на улицу и побежать на 

поиски родителей.  

        Долго бегал он и забежал в берлогу. Сказал, что там очень холодно. 

Через какое- то время второй леопард поскакал на поиски. Бегал он дольше 

первого и наконец- то прибежал. Сказал, что там звери всякие, страшные 

бродят по лесу. Много думал третий и всё же набрался сил и побежал за 

своими родителями. Много времени пробегал он и не вернулся. Он бегал по 

лесу в надежде найти родителей. Ещё долго он бегал  и вдруг увидел 

знакомый окрас шерсти. Леопард понял, что нашёл то, что искал. Когда он 

подбежал к ним и увидел, что они заснули после тяжёлого и трудного дня. 

Леопардик их разбудил и повёл домой. Так и закончились поиски родителей.  
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The Amur Leopard 

       Once upon a time there was an Amur leopard. He had a large family. It 

consisted of two brothers and parents. When the parents went hunting, three little 

leopards lost them. The first leopard thought that they would return very soon, the 

second that they were caught by poachers, and the third did not think about 

anything. He was just playing with his paws and his tail. They waited even longer 

for their parents. And the first leopard decided to run out into the street and run in 

search of his parents. 

      He ran for a long time and ran into the den. He said it was very cold there. 

After a while, the second leopard rode off in search of him. He ran longer than the 

first one and finally came running. He said that there are all sorts of animals, 

terrible roam the forest. The third thought a lot, but still gained strength and ran 

after his parents. He ran for a long time and did not return. He ran through the 

woods in the hope of finding his parents. He ran for a long time and suddenly saw 

a familiar coat color. The leopard realized that he had found what he was looking 

for. When he ran up to them and saw that they had fallen asleep after a hard and 

difficult day. Leopardik woke them up and took them home. So the search for the 

parents ended. 

 

 


